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  »امید  نوروزی«  استعفا  کرد 
ایسنا: دارنده مدال های طلای جهان و 
المپیک از سمت خود به عنوان مشاورعالی 
رئیس فدراسیون کشتی در کشتی فرنگی 
استعفا کرد. امید نوروزی با اعلام این مطلب، 
اظهارکرد: از سمت خود کناره گیری کردم 
و دیگر در فدراسیون کشتی سمتی نخواهم 
داشت. دارنده مدال های طلای جهان و المپیک 
توضیح بیشتری درباره دلایل قطع همکاری با 
فدراسیون کشتی ارائه نداد. نوروزی ۱۹ بهمن 
سال گذشته در حکمی از سوی علیرضا دبیر 
به عنوان مشاورعالی رئیس فدراسیون کشتی 

در کشتی فرنگی منصوب شد.

شاگرد رشیدنیا، »ماکائو« را 
صاحب مدال کرد

تسنیم: به گزارش روابط عمومی فدراسیون 
کاراته، مسابقات المپیکی و ملی چین بین 
استان های چین، ماکائو و هنگ کنگ هر چهار 
سال یکبار برگزار می شود. از زمان آغاز این 
رقابت ها تا به امروز هیچیک از ورزشکاران ماکائو 
نتوانسته بودند در این مسابقات صاحب مدال 
شوند تا اینکه این طلسم توسط یکی از شاگردان 
رضا رشیدنیا شکسته شد. در دوره اخیر این 
رقابت ها که چند روز قبل برگزار شد یکی از 
کاتاروهای تیم ماکائو که شاگرد رضا رشیدنیا 
بود توانست مدال برنز را به دست آورد. این اولین 
حضور کاراته ماکائو در مسابقات المپیکی و ملی 
چین بود. تیم ماکائو با بیش از 200 ورزشکار و 
آفیشیال در مسابقات المپیکی و ملی چین شرکت 
کرد و توانست برای نخستین بار در تاریخ یک 
مدال برنز توسط شاگرد رضا رشیدنیا کسب کند.

خارجازمستطیلسبز

مردم  فرانسه   از  PSG   متنفرند 
یوری ژورکائف، ستاره سابق تیم ملی فرانسه 
که متولد لیون و در تیم هایی مانند موناکو و 
پاری سن ژرمن هم بازی کرده است با اعتراف به 
اینکه PSG  فعلی با پاری سن ژرمنی که او در آن 
بازی می کرد بسیار فرق دارد، گفت: وقتی برای 
پاری سن ژرمن بازی می کنید، مثل این است 
که دارید با سایر مردم فرانسه می جنگید. مردم 
فرانسه از PSG متنفر هستند اما این وضعیت در 
مورد سایر تیم ها صدق نمی کند. مثلا آنهایی که 
اهل مارسی نیستند از این تیم متنفر نیستند. 
 PSG درباره لیون نیز همینطور است اما در مورد
نه و این یک مورد بی مانند است. ژورکائف درباره 
رویکرد مردم کشورش نسبت به PSG پس 
از ورود »مسی« اظهارداشت: درست است که 
پاری سن ژرمن پیش از این هم بازیکنانی مانند 
امباپه، نیمار را داشت اما مسی فوتبالیست 
شماره یک دنیاست. من فکر می کنم که ورود او 
تا حدودی بتواند نوع نگاه ها نسبت به PSG را 
تغییر دهد اما بازهم مطمئن نیستم. من هرگز 

نشنیده ام کسی از مسی بد بگوید. 
 

خـــبر

دیـــدگــاه

تیم ملی والیبال ایران در قاره آسیا به قهرمانی رسید. باید به 
همه بازیکنان و اعضای کادرفنی خسته نباشید بگوییم. آنها 
زحمت زیادی کشیدند و جامعه والیبال هم به خاطر کسب 
چنین قهرمانی ای خیلی خوشحال است. این قهرمانی برای 
همه اهمیت ویژه تری دارد چرا که ملی پوشان با یک مربی 
وطنی به چنین افتخاری رسیدند. نسلی هم که الان به تیم ملی 
اضافه شده اند جایگزین بازیکنان بزرگی مثل سعید معروف، 
موسوی، امیر غفور و فرهاد قائمی هستند که قطعا از آنها انتظار 
بالاست البته که باید زمان به آنها بدهیم. بازیکنانی مثل صابر 
کاظمی، جواد کریمی، میثم صالحی در این مسابقات محک 
جدی خوردند و همین موضوع نقطه قوت و عطف تیم ملی برای 
آینده است. به نظرم جدی ترین مسابقه تیم ملی جدال با ژاپن 
بود. در بقیه تیم ها سطح رقابت ها بالا نبود و والیبال ایران هم 
برتری زیادی نسبت به دیگر تیم های آسیایی دارد. بازیکنانی 
که در مسابقات قهرمانی آسیا به میدان رفته اند باید در لیگ 
حفظ شوند و آنها را برای المپیک بعدی آماده کنیم. خیلی 
خوشحالم که این قهرمانی با یک مربی ایرانی اتفاق افتاد و نقطه 
عطف این مسابقات هم همین موضوع بود. سطح فنی مربیان 
ایرانی به جامعه ثابت شد و همگان به خوبی متوجه شدند که 
باید خیلی زودتر به مربیان ایرانی اعتماد می کردند و در این 
چند سال هم پول بیت المال را هدر نمی دادند. الان هم یک 
اتفاق خوب افتاده است و همه ما آن را به فال نیک می گیریم. 
من جزو کسانی بودم که مخالف حضور عطایی در دو تیم 
بودم و فکر می کنم با توجه به فاصله زمانی کمی هم که وجود 
داشت این کار خیلی سخت بود. اما فدراسیون چنین چیزی 
را می خواست و در نهایت سرمربی تیم بلافاصله پس از حضور 
در تیم ملی بزرگسالان باید به ایتالیا سفر کند و در مسابقات 
جوانان شرکت کند. ما دوره قبل در این مسابقات قهرمان 
جهان شدیم و در این دوره هم می توانیم این قهرمانی را تکرار 
کنیم. البته نتیجه در رده های پایه غیرقابل پیش بینی است. 
در رده نوجوانان باید بیشتر به فکر کشف و پرورش استعدادها 
باشیم و در رده جوانان و بزرگسالان باید به فکر کسب عناوین 
باشیم تا این چرخه به درستی طی شود. با این حال با توجه به 
قهرمانی تیم جوانان این انتظار وجود دارد که آنها بتوانند از 
عنوان قهرمانی دوره گذشته خود دفاع کنند هر چند که کار 

سختی پیش  رو دارند.

نتیجه  اعتماد  به  مربیان  ایرانی   آتیلا حجازی پیشکسوت استقلال گفت: 
با روند فعلی که در مدیریت این باشگاه وجود 
دارد در آینده اتفاقی برای آبی ها نمی افتد و اگر 
وزارت ورزش خواستار تغییرات در این باشگاه 

است باید هرچه سریعتر دست به کار شود.
  به نظر شما چرا استقلال مقابل الهلال 

شکست خورد؟
به رغم اینکه استقلال در ۹0 دقیقه دیدار 
مقابل الهلال بازی  خوبی ارائه داد، اما 2 گل 
خیلی بد خورد که منجر به شکست این تیم 
شد. اما اگر شرایط دو باشگاه را باهم مقایسه 
کنیم، باید گفت واقعا حق استقلال در این 
بازی شکست بود. آیا تیمی که تازه بسته شده، 
۸ بازیکن تاثیر گذارش جدا شده اند، بدنسازی 
نکرده، هنوز در بعضی از پست ها بازیکن ندارد، 
در قانون فوتبال باید برابر تیمی که ماه هاست 
بسته شده، کامل است، بازی های آن شروع شده 

و در شرایط مسابقه است پیروز شود؟
  هواداران از جدایی بازیکنانی همانند 

ریگی ناراضی هستند.
از نظر من »ریگی« بهترین و تاثیرگذارترین 
بازیکن استقلال بود و آنها باید به هر قیمتی 
ریگی را نگه می داشتند. عامل اصلی دریافت 
2 گل از الهلال فقدان یک هافبک دفاعی 
خوب مثل ریگی بود. ریگی یک بازیکن عالی 
است. با جرأت می گویم مجموعه باشگاه در 
نقل وانتقالات اشتباه کرد که بزرگترین اشتباه 

آنها از دست دادن ریگی بود.
  وضعیت مدیریتی باشگاه را چطور 

ارزیابی می کنید؟
استقلال با ضعف مدیریت مواجه است و نمود 
آن هم نتایج، نقل وانتقالات و میزان رضایتمندی 
هواداران و پیشکسوتان است. لذا وزارت ورزش 
باید تغییرات در مدیریت این باشگاه را در 
اولویت های کاری اش قرار دهد. امروز مربی و 
بازیکن در این تیم آرامش ندارد؛ در حالی که 
ایجاد و حفظ آرامش بر عهده مدیریت است. 
باید مدیرانی برای این باشگاه انتخاب شوند 
که در وهله اول دارای تخصص و تعهد باشند، 
استقلال را عاشقانه دوست داشته باشند و البته 

شهرت طلب و منفعت طلب نباشند. 

گفــتوگــو
آتیلا   حجازی: 

»ریگی« 
تاثیرگذارترین  

بازیکن  استقلال  بود

تسنیم: سرمربی سابق تیم نساجی به دلیل شکایت این 
باشگاه به پرداخت دو میلیارد و 2۵0 میلیون تومان محکوم شد. 
محمود فکری سرمربی تیم فوتبال نساجی در فصل نوزدهم 
لیگ برتر، سال گذشته و پس از فسخ یکطرفه قرارداد خود با 
این باشگاه به استقلال پیوست. پس از این اتفاق کمیته وضعیت 
فدراسیون فوتبال به دلیل شکایت نساجی، محمود فکری را 
به استرداد 2۵0 میلیون تومان به باشگاه نساجی و همچنین 
پرداخت جریمه دو میلیاردی محکوم کرد. محمود فکری در 
همان تاریخ )۱۸ آذر ۱3۹۹( نسبت به رأی صادره در کمیته 
وضعیت اعتراض کرد و این پرونده به کمیته استیناف ارجاع 
داده شد که حالا خبر می رسد کمیته استیناف نیز رأی کمیته 
وضعیت در این پرونده را عینا تایید کرده است. به این ترتیب 
محمود فکری علاوه بر استرداد مبلغ 2۵0 میلیونی به باشگاه 
نساجی، باید دو میلیاردتومان نیز به عنوان جریمه پرداخت کند. 
فکری در حالی باید این مبلغ را پرداخت کند که پس از جدایی 

از نساجی بیش از ۱6 هفته در استقلال دوام نیاورد.
فارس: تیم فوتبال پرسپولیس طبق نظر کادرفنی خود 
قبل از اعزام به عربستان برای برگزاری دیدار با الهلال در 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا در سه دیدار 
تدارکاتی به زمین می رود. پس از قطعی شدن بازی با پیکان 
در روز 3 مهر، طبق صحبت های مسئولان تیم پرسپولیس 
با کادرفنی تیم لیگ ۱ شهرداری آستارا سرخ پوشان دومین 
دیدار خود را با شاگردان فرشاد پیوس و به احتمال فراوان در 
تاریخ ۹ مهر برگزار می کنند. پرسپولیسی ها در حال بررسی 
وضعیت تیم های مختلف برای انتخاب سومین و آخرین حریف 
تدارکاتی شان هستند. کاروان این تیم 2۱ مهر با پرواز چارتر و 
همراه با نفرات ملی پوش خود برای برگزاری دیدار با الهلال که 

24 مهر برگزار می شود به ریاض می روند.

  مهاجم ایرانی تیم فوتبال پورتو اعتقاد دارد که در بازی با 
اتلتیکومادرید روی او خطای پنالتی صورت گرفته است. مهدی 
طارمی که در پیروزی ۵ بر صفر خانگی  پورتو مقابل موریرنزه 
در هفته ششم لیگ برتر پرتغال موفق به ثمررساندن دو گل 
شد و به شاگردان سرجیو کونسیسائو کمک کرد تا به رده سوم 
جدول رده بندی این رقابت ها صعود کنند، گفت: به ثمررساندن 
این گل ها برای من و البته پورتو خوب بود چون بازی را بردیم. 
نیاز به این گل ها داریم و امیدوارم در ادامه گل های بیشتری 
بتوانم به ثمر برسانم. وی در خصوص گل مردودش در تساوی 
بدون گل پورتو در خانه اتلتیکومادرید در هفته اول مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان اروپا اظهارداشت: پیش از هر چیز 
فکر می کنم که قبل از گل شدن توپ، روی من خطای پنالتی 
توسط دروازه بان اتلیتکومادرید )یان اوبلاک( صورت گرفت و 
این واضح بود. با این حال آن بازی در گذشته مانده و تمرکز ما 
همیشه روی چیزهایی است که در پیش داریم. مهاجم ایرانی 

پورتو در خصوص انتخاب هم تیمی 2۱ 
ساله اش به عنوان بهترین بازیکن زمین 
در این دیدار خاطرنشان کرد: همه ما 
می دانیم که فابیوویرا چه بازیکن باکیفیت 
و خوبی است. او در این بازی سه پاس گل 

ساخت و تنها به خاطر سه پاس گل 
به عنوان بهترین بازیکن زمین 
انتخاب نشد؛ چون فابیو بازی 
خیلی خوبی از خود ارائه داد، 
تهاجمی بود و هر کاری 
 که می توانست در زمین 

انجام داد.

فوتبالداخلی

بینالملل

بهناممحمودی
کارشناس  والیبال 

بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس معتقد است که 
این تیم به یک مهاجم با استانداردهای بین المللی نیاز دارد. 
محمد نصرتی اظهارداشت: دیدار با الهلال از حساسیت بالایی 
برخوردار است، چون هر تیمی که برنده شود موفق به حضور 
در جمع چهار تیم برتر آسیا می شود. علاوه بر این دو تیم 
از پرطرفدار ترین های آسیا هستند و همیشه رقابت جذابی 
دارند. وی گفت: الهلال همیشه برای لیگ قهرمانان هزینه 
هنگفتی می کند و بازیکنان گرانقیمتی را به کار می گیرد 
که در این دوره هم اوضاع به همین ترتیب است. دیدار این 

تیم مقابل استقلال نشان داد، الهلال تیم خوبی است و قطعا 
بازی سختی برای پرسپولیس در پیش است. با این اوصاف 
امیدوارم پرسپولیس مانند فصل گذشته بتواند به فینال برسد، 
ولی این بار سنت شکنی کند و قهرمان شود. بازیکن پیشین 
پرسپولیس ضمن اشاره به برگزاری این دیدار به میزبانی 
 AFC عربستان، ابرازداشت: متاسفانه قدرتمندنبودن ما در
باعث شده این اجحاف به فوتبال مان شود و در ایران میزبانی 
نکنیم. امیدوارم با این وجود پرسپولیس نمایشی قدرتمندانه 
داشته باشد، ولی کار سخت است و امکان دارد الهلال به واسطه 

میزبانی اش بتواند کارهایی انجام دهد. وی خاطرنشان کرد: 
فکر می کنم در خط حمله تیم پرسپولیس به یک بازیکن با 
استانداردهای بین المللی نیاز داریم، بازیکنی که بتواند کمک 
کند. نمی گویم حتما بازیکن اروپایی باشد، ولی حضور یک 
مهاجم در سطح اول آسیا در این خط می تواند به پرسپولیس 
خیلی کمک کند. نصرتی با اشاره به ممنوعیت جذب بازیکن 
خارجی برای پرسپولیس یادآور شد: درست است که قانون برای 
همه یکسان است، ولی پرسپولیس تنها نماینده باقیمانده ایران 
در لیگ قهرمانان آسیاست. این تیم در بعد بین المللی برای ایران 
آورده داشته است. من معتقدم در حق  تیم »گل محمدی«  
اجحاف  شد. وقتی یک تیم می تواند چندین سال از اعتبار 
فوتبال ما دفاع کند، حداقل می شد اجازه داد یک بازیکن جذب 

کند. به هرحال پرسپولیس تنها نماینده ایران در آسیاست.

محمد  نصرتی: 

در حق  تیم »گل محمدی«  اجحاف  شد

از هزینه های »امارات« تا انتشار فایل صوتی و البته عدم پرداخت حقوق یک بازیکن! 

حاشیه های  استقلال؛ هر روز  بیشتر  از  دیروز! 

فیروز  کریمی، سرمربی  تراکتور:
 بدهی های »تراکتور«  به خاطر ندانم کاری ایجاد شده است

آرمان ملی: حاشیه های استقلال روزافزون 
شده است و هر روز شاهد اتفاق و حاشیه ای 
عجیب در این باشگاه هستیم. در روزهای 
گذشته هزینه های اردوی این تیم در امارات 
و فایل صوتی مدیران باشگاه باعث شد تا 
پیشکسوتان و طرفداران استقلال اعتراضاتی 
داشته باشند؛ اتفاقاتی که واکنش استقلال را 

نیز به دنبال داشت! 
  واکنش 

سرپرست تیم فوتبال استقلال در واکنش 
به شایعات ایجاد شده پیرامون هزینه های 
اردوی استقلال در کشور امارات، به سایت 
این باشگاه، گفت: براساس منابع درآمدی از 
محل ترانسفر مهدی قائدی، در زمان حضور 
در کشور امارات با حضور آقایان مظلومی 
و قیم، مبلغ 2۵0 هزار دلار را از نماینده ای 
که وظیفه دریافت پول را داشت، دریافت 
نمودیم. بهرام امیری  ادامه داد: براساس 
قرارداد منعقدشده با باشگاه الوصل که از قبل 
تنظیم شده بود و با توجه به میزبانی باشگاه 
استقلال، پرداخت هزینه های اجاره زمین 
مسابقه، اجاره زمین تمرینی، ترانسپورت دو 
تیم استقلال و الهلال به مدت 4 روز به عدد 
۱۱0 هزار دلار توافق شده بود. امیری در 
ادامه تصریح کرد: همچنین کاروان استقلال 
در این سفر شامل 4۹ نفر بود که به دلیل 
پاندمی کرونا و قوانین AFC برای هر نفر یک 
اتاق در نظر گرفته شده بود. همچنین یک 
اتاق برای ماساژ و یک اتاق برای انبار وسایل 
تدارکات اردوی استقلال در نظر گرفته شد. 
همچنین هزینه های صبحانه، نهار، شام و 
خشکشویی البسه بازیکنان در هتل ۵ ستاره، 
به میزان ۸0 هزار دلار مورد توافق قرار گرفته 
و قراردادی در این باره تنظیم و امضا شده 
بود. سرپرست تیم فوتبال استقلال در بخش 
بعدی صحبت های خود گفت: همچنین 
عدد 20 هزاردلار بابت هزینه اسکان و 
ترانسپورت تیم داوری، مسئولان AFC و 
تیم پزشکی نیز به صورت جداگانه بعداز 
عقد قرارداد، پرداخت شد.  امیری در ادامه 
با اشاره به طولانی ترشدن اردوی استقلال از 
پیش بینی اولیه به مدت ۵ روز، تصریح کرد: 
قرارداد اولیه ما به مدت 4 شب بود اما به دلیل 

طولانی ترشدن اردو، قرارداد متممی با باشگاه 
الوصل برای ترانسپورت استقلال و اجاره زمین 
تمرین و همچنین تست کرونا الزامی تمامی 
مسئولان برگزاری مسابقه که تعداد آنها 
۱60 نفر بود و باید 4۸ ساعت قبل از شروع 
مسابقه انجام می شد، منعقد شد که ۱۹۵00 
دلار مبلغ آن بود. همچنین براساس قوانین 
کشور امارات ۵ درصد مالیات به این ارقام باید 
اضافه شود که در نهایت هزینه های باشگاه 
استقلال تقریبا 240 هزار دلار شد.  سرپرست 
استقلال در بخش بعدی صحبت های خود 
گفت: هتل باشگاه الهلال عربستان با توجه 
به تصمیمی که اتخاذ شد بر عهده این باشگاه 
بود و همچنین به دلیل ورود این تیم 4۸ 
ساعت قبل از شروع مسابقه به دوبی و تست 
کرونا فرودگاهی که انجام شد، برای تست 
کرونای این تیم هزینه ای پرداخت نکردیم. 
امیری درباره استفاده از درآمدهای استقلال 
نزد کنفدراسیون فوتبال آسیا افزود: برای 
استفاده از درآمد بلاک شده نزد کنفدراسیون 
فوتبال آسیا، یک تفاهمنامه با باشگاه الوصل 
امضا کردیم و درخواست کردیم هزینه های 
استقلال از منابع بلاک شده درخواست شود 
که این موضوع زمانبر بود، اما در نهایت انجام 
شد. سرپرست استقلال ادامه داد: هم چنین 
مبلغ ۱0 هزار دلار برای پول توجیبی کاروان 
استقلال در نظر گرفته شد که این عدد میان 
4۹ نفر تقسیم شد. مبلغ پیش پرداخت را نیز 

به آقای »پین« بابت قرارداد ایشان پرداخت 
کردیم و همچنین یک مرحله نیز به پیشنهاد 
دکتر آبادی تست کرونا انجام گرفت که در 
نهایت کرونای دو نفر مثبت شد. در نهایت 
مبلغ ۱20 هزار دلار به باشگاه استقلال 
در شهر تهران تحویل داده شد و همچنین 
مقرر شد تا پس از واریز هزینه های باشگاه 
از سوی AFC، عدد 64 هزار دلار که نزد 
باشگاه الوصل، هتل ماریوت محل اقامت تیم 
و هتل محل اقامت تیم داوران به عنوان ودیعه 
گذاشته شد، به باشگاه استقلال بازگردانده 
شود. باشگاه استقلال اعلام می کند به دلیل 
اصرار یک سایت خاص به انتشار اخبار دروغ و 
کذب به جهت تشویش اذهان عمومی که در 
هفته های اخیر نیز بارها تکرار شده است، از 
طریق واحد حقوقی در مراجع قضائی شکایت 

خواهد کرد.
  فراموشی  عجیب 

عارف غلامی در دیدار استقلال و پرسپولیس 
دچار مصدومیت و مدتی بعد برای جراحی 
پای خود راهی کشور قطر شد. این بازیکن 
چندی پیش با گلایه از مدیران استقلال مدعی 
شد قرار بود قبل از عمل جراحی قسمتی 
از مطالباتش پرداخت شود، اما آنها پولی به 
حساب وی واریز نکردند. بعداز عمل جراحی 
نیز غلامی در قطر ماند تا به درمان پای مصدوم 
خود ادامه بدهد و در شرایطی که بازیکنان 
فصل گذشته استقلال بخشی از مطالبات 

خود را صبح روز بازی با الهلال دریافت کردند 
اما بازهم غلامی نادیده گرفته شده است، زیرا 
پولی به حساب وی واریز نشده است. باشگاه 
استقلال بعداز وصول پول انتقال قائدی به 
شباب الاهلی به بازیکنان فصل گذشته این تیم 
مبالغی را بابت بدهی فصل گذشته پرداخت 
کرد، اما بازیکنی مثل غلامی و بازیکنان جدید 
هنوز پولی از این باشگاه دریافت نکرده اند. 
ظاهرا یا مدیران استقلال این بازیکن تحت 
قراردادشان را فراموش کرده اند و یا اینکه 
به دلیل مصدومیت و اینکه وی نمی تواند تا 
چندماه برای تیمشان بازی کند از پرداخت 

مطالبات وی خودداری کرده اند.
  بازهم  واکنش؟!

فایل صوتی  انتشار  به  استقلال  باشگاه 
داد.  نشان  واکنش  باشگاه  این  مدیران 
به گزارش سایت رسمی باشگاه استقلال، 
تلاش ها برای حاشیه سازی برای استقلال 
فصل  برای  تمرینات  شروع  آستانه  در 
جدید پایان ندارد و متاسفانه عده ای با 
انتشار برخی موضوعات و فایل های صوتی، 
استقلال  برای  حاشیه سازی  به دنبال 
هستند. براساس تصمیم گیری انجام شده، 
جلسه هم اندیشی کادرمدیریتی باشگاه و 
اصحاب رسانه به میزبانی باشگاه و در محل 
باشگاه استقلال برگزار شد و در این جلسه 
موضوعات جاری باشگاه از سوی مدیریت 
باشگاه با فعالان رسانه ای حوزه استقلال 
طرح و بررسی شد. مطمئنا اگر این جلسه 
حاوی محرمانگی و مسائلی از این دست بود، 
با دعوت اصحاب رسانه و در محل باشگاه انجام 
نمی گرفت و اجازه ضبط فایل صوتی در آن 
داده نمی شد؛ اما به دلیل شفافیت باشگاه و 
اهمیت فضای رسانه ای پیرامون استقلال، 
این جلسه با دستور بررسی مسائل جاری 
استقلال از جمله نقل وانتقالات، اردوی دوبی 
و… به دلیل شرایط کرونا و ظرفیت میزبانی 
جلسه، با حضور برخی از فعالان رسانه ای 
انجام شد. امیدواریم هواداران عزیز اجازه 
سوءاستفاده از چنین رویدادهایی را که یک 
امر طبیعی در تمامی سازمان ها و نهاد هاست، 
به حاشیه سازان ندهند و با تیزهوشی و درایت 

در کنار تیم محبوب خود قرار بگیرند.

سرمربی تراکتور معتقد است که اگر او در پایان فصل گذشته 
در این تیم می ماند، این تیم می توانست با شکست النصر حتی 

به قهرمانی آسیا برسد.
 سال گذشته 

فیروز کریمی اظهارداشت: تیم تراکتور در سال گذشته، 
اول به  شر و عاقبت به خیر شد. با تمامی فراز و نشیب هایی 

که داشتیم، تیم در پایان فصل به مقام چهارم رسید 
و به نوعی سهمیه آسیایی را به شکل مشروط 
به دست آورد. اگرچه قسمت نشد که تراکتور 
به لیگ قهرمانان آسیا راه یابد، اما بچه ها تلاش 

خود را به کار گرفتند.  وی در پاسخ به این 
سوال که با جایگاهی که در فصل گذشته 
به دست آمد، چه مقدار از معیار مدنظر 
شما تطابق داشت؟ گفت: در مقطعی که 

من هدایت تیم را برعهده گرفتم، بازی های 
سنگینی در پیش داشتیم و باید به مصاف تیم های 
بالانشین جدول می رفتیم. تیم های استقلال و 
پرسپولیس که رقیب اصلی تراکتور در سال های 
گذشته بودند، در بیرون از خانه با کمترین 

بضاعت بازی کردیم و با دست خالی به میدان رفتیم. بسیاری از 
بازیکنان مان در آن بازی غایب بودند، اما پایاپای بازی کردیم و 

در سایر دیدارها توانستیم نتایج خوبی بگیریم. 
 لیگ قهرمانان

سرمربی تراکتور در واکنش به این پرسش که امسال 
هم در آستانه دیدار مقابل النصر عربستان هدایت 
تیم را برعهده گرفت که تراکتور از هم پاشیده بود، 
تصریح کرد: ما در بدترین زمان ممکن به 
دیدار آسیایی رفتیم. من پس از پایان فصل 
گذشته با صلاحدید مسئولان در کنار 
تیم نبودم و زمانی که به تیم اضافه شدم، 
بیشتر از ۵ جلسه تمرین نتوانستیم برگزار 
کنیم. پیش از این دیدار، من گفتم که 
تراکتور از پیش بازنده نیست. مردم 
هم دیدند که حریف از دقیقه ۸0 به 
بعد، اقدام به وقت کشی کرد. ما یک 
فوتبال قابل قبول به نمایش گذاشتیم. 
کریمی ادامه داد: با شرایط مناسبی از 
لیگ قهرمانان خداحافظی کردیم و امسال 

تلاش می کنیم تراکتور را باردیگر به لیگ قهرمانان آسیا برسانیم.
 آماده سازی 

وی در مورد آغاز دیرهنگام تمرینات آماده سازی تراکتور 
توضیح داد: ما چاره ای نداشتیم. زمانی که آقای زنوزی با من 
صحبت کرد، قصدرفتن به یک مسافرت سه روزه را داشتم. 
تراکتور یک تیم محبوب است و همین علاقه من به این تیم، 
باعث شد حتی سه روز استراحت را هم نداشته باشم. حیف شد 

که ما تقریبا پنج هفته را از دست دادیم. 
 مالکیت  و  بدهی ها 

کریمی در خصوص مالکیت باشگاه گفت: من حدود ۱۵ سال 
با اشخاصی که به شکل خصوصی تیمداری می کنند همکاری 
داشتم. خرج صدها میلیاردتومان برای یک تیم، آن هم بدون 
عائدی کار سختی است. هواداران باید صبوری به خرج بدهند. 
ما در حال جبران مافات برای گذشته ای هستیم که برای مان 
به ارث رسیده است. الان آقای زنوزی از جیب خودش در حال 
پرداخت بدهی هاست تا پنجره تراکتور باز شود.  وی ادامه داد: 
هواداران اشتباه نکنند و قدرشناس باشند. اگر آقای زنوزی 
نباشد، هیچ شخصی حتی ۵میلیارد هم برای تراکتور هزینه 
نخواهد کرد.  سرمربی تراکتور افزود: این بدهی ها از نظر من 
به خاطر ندانم کاری کادرفنی حادث شده است. من در سال های 
گذشته با زنوزی کارکردم، ایشان دخالتی در مسائل فنی ندارد 
و بر حسب خواسته کادرفنی، مبلغی را در اختیار باشگاه و 
کادرفنی قرار می دهد تا بر اساس آن اقدام به جذب بازیکن کند.  

    همبازی طارمی
شاهرخ غلامرضاپور، فوتبالیست شهربرازجان که در 
تیم هایی همچون ایران جوان بوشهر و... بازی کرده بود، 
به دلیل خودکشی جان خود را از دست داد. غلامرضاپور 
و طارمی، بازیکن تیم فوتبال پورتو در ایران جوان بوشهر 

با یکدیگر همبازی بودند.

         دعوت
رسول پناه و گل محمدی مصاحبه هایی علیه یکدیگر 
داشتند و در نهایت رسول پناه درخواست مناظره زنده 
با وی را داشت که از سوی او مورد پذیرش قرار نگرفت. 
یک برنامه زنده از رسول پناه برای حضور در برنامه 

دعوت کرده و باید دید وی این دعوت را قبول می کند.

          خوشحالی
دیدار منچستر و وستهام در دقایق پایانی با برتری 
یاران رونالدو به پایان رسید. کریس و فرناندز به سمت 
جسی لینگارد آمدند و او را مجبور کردند که در مقابل 
هواداران یونایتد خوشحالی کند که البته در این بین 

مقاومت ستاره انگلیسی نیز جالب بود.
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